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10 juli 2025 

 

Betreft: overlast fatbikes  

Op maandagavond 8 juli was in het nieuws een item te zien over de gemeente Enschede, waar met 
brede steun in de gemeenteraad is ingestemd met een verbod op fatbikes in de binnenstad. De 
aanleiding zijn de vele meldingen van overlast, gevaarlijke situaties en ongelukken waarbij (veelal 
opgevoerde) fatbikes betrokken zijn. 

DDO ontvangt ook steeds vaker signalen van inwoners, ondernemers en hulpdiensten over hinder en 
gevaarlijke situaties door fatbikes, zeker in voetgangersgebieden, bij evenementen en in de 
binnenstad. Dit roept bij onze fractie de vraag op of een dergelijk verbod ook in Oss mogelijk en 
wenselijk is. 

Wij stellen het college daarom, conform artikel 41 van het Reglement van Orde, de volgende vragen: 

 

1. Is het college bekend met de recente ontwikkelingen in de gemeente Enschede rondom het 
verbod op fatbikes in de binnenstad? Zo ja, hoe beoordeelt het college dit besluit en de 
onderbouwing ervan? 

2. Hoe vaak zijn er in de afgelopen twee jaar in de gemeente Oss meldingen of incidenten 
geregistreerd waarbij fatbikes betrokken waren? Kan dit worden uitgesplitst naar overlast, 
gevaarlijke verkeerssituaties of ongelukken? 

3. Welke bevoegdheden heeft een gemeente op dit moment om fatbikes, al dan niet 
opgevoerd, te weren uit specifieke gebieden zoals het voetgangersgebied in het centrum van 
Oss? Zijn er juridische, praktische of handhavingsbeperkingen? Zo ja, welke? 

4. Is het college bereid om, net als Enschede, te onderzoeken of een verbod op fatbikes in delen 
van de binnenstad van Oss haalbaar en wenselijk is? Zo nee, waarom niet? 

5. Wordt er op dit moment al extra gehandhaafd in Oss, waarbij de nadruk ligt op opgevoerde 
fatbikes of onveilig rijgedrag met fatbikes? Zo ja, wat zijn de resultaten daarvan? Zo nee, is 
het college bereid de extra handhaving in gang te zetten? 

 

Graag zien wij de schriftelijke beantwoording aan de fractievoorzitter van Dynamisch Democratisch 

Oss en de raad tegemoet.  
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